
Onderwerp: Aanvraag vanuit de sportagenda voor een éénmalige investering in twee Padelbanen 

Padel is in Nederland inmiddels de snelst groeiende racketsport. Er zijn steeds meer gemeenten in de 

Achterhoek die de mogelijkheden van deze laagdrempelige racketsport erkennen en geïnvesteerd 

hebben in de aanleg van Padelbanen bij plaatselijke tennisclubs. 

Om niet achteraan te lopen in deze ontwikkeling is LTC Zelhem er van overtuigd dat het belangrijk is 

om het beoefenen van Padel op korte termijn ook in Bronckhorst mogelijk te maken. LTC Zelhem wil 

deze sport daarom graag gaan bieden aan de inwoners van Bronckhorst. Er is genoeg ruimte op het 

park van de club om 2 padelbanen aan te leggen. Door Padel toe te voegen als sport wordt de 

levensvatbaarheid van de tennisvereniging op langer termijn vergroot. 

De aanleg van twee padelbanen vergt op dit moment een éénmalige investering van tussen de € 

(dit zijn kostenramingen van twee verschillende gerenommeerde 

Padelbouwers). 

Deze bedragen zijn verdeeld in de onderbouw en de (verplaatsbare) bovenbouw. 

De onderbouw bestaat uit: het verwijderen en afvoeren en verwerken van de huidige tennismuur en 

de huidige betonvloeren, grondwerk, drainage en afwatering, leveren en aanbrengen van de vloeren 

en van de fundering voor de kooien. Beide bedrijven ramen daarvoor een bedrag van 

btw. 

De bovenbouw bestaat uit : aanschaf en plaatsing van de kooiconstructie, glazen wanden en led- 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

verlichting. In de raming van de twee verschillende bedrijven ramen daarvoor — (geanonimiseerd)

exc btw. In de bijlage is de kostenraming van Antea Sport terug te vinden. 

  

LTC Zelhem is een gezonde tennisclub met veel vrijwilligers. De club kan zich financieel redden en is in 

stappen het park aan het verduurzamen met onder andere de investering in LED verlichting en isolatie 

van het clubhuis. Daarnaast wordt er gereserveerd voor de renovatie van onze tennisbanen en het 

renoveren van de 40 jaar oude kleedkamers en douches. 

De investering voor de aanleg van padelbanen is voor de vereniging echter een brug te ver. Dit is de 

reden waarom wij de gemeente verzoeken éénmalig te investeren in de aanleg van de twee banen. 

  

Onze club kan met haar vrijwilligers zorgen dat huidige betonvloer en tennismuur worden verwijderd, 

afgevoerd en de grond wordt geëgaliseerd. De afvoer- en verwerkingskosten zijn voor de vereniging 

een financiële post die zij in 2022 kunnen dekken. Dit levert een besparing van ron: op van het 

voor de gemeente te investeren bedrag. 

Het zorgen voor een goede drainage, het aanbrengen van de vloeren en de fundering van de kooien 

en het plaatsen van de kooiconstructie, inclusief de wanden en ledverlichting, is specialistisch werk dat 

niet door leden gedaan kan worden. Bovendien vervalt de garantie in dat geval. 

Het onderhoud van twee padelbanen kan de vereniging in de toekomst zelf verzorgen. Het huidige 

park wordt onderhouden door onze vrijwilligers en zij zullen de twee padelbanen opnemen in hun 

onderhoudsplan. 

(geanonimiseerd)  

Padel is een combinatie van tennis en squash. Het is een fysieke activiteit die je kunt spelen zonder 

veel techniek of zonder al te atletisch te zijn. Padel vereist minder fysieke inspanning dan tennis of 

squash. Je krijgt meer rally's dankzij de grootte van de baan (kleiner dan een tennisbaan) en de muren 

rondom het veld. 

De sport kan op alle niveaus en op alle leeftijden worden gespeeld. Waar tennis nog wat oefening 

vereist omdat techniek en goed voetenwerk een belangrijke factor is, kan je bij Padel zo aan de slag. 

Het plezier bij Padel wordt gedeeld met de Padel partner omdat je de sport altijd 2 tegen 2 speelt. 

Samen spelen versterkt de sociale band, de gezelligheid is een onderdeel van het spel. 

Spelers kunnen op beginnersniveau al meteen rally’s spelen, in tegenstelling tot andere meer 

technische racketsporten. Padel kan daardoor al gespeeld worden door kinderen vanaf 4 jaar. 

Het is een speelse en spectaculaire sport, zowel om te spelen als om naar te kijken. 

Padel is daarnaast de ideale, intergeneratie sport waarmee senioren zich bij de rest van de familie 

kunnen voegen, een fysieke activiteit doen en een gezellige tijd hebben. 



Gezien de ervaring met Padel op andere plaatsen in Nederland en de Achterhoek denkt LTC Zelhem 

dat zij met Padel een nieuwe groep inwoners kan activeren om meer in beweging te komen. 

LTC Zelhem zal de investering achteraf indienen voor de BOSA subsidie regeling. Wordt die subsidie 

(20% van de bouwkosten inc! BTW) daadwerkelijk toegekend dan zal de tennisclub dat bedrag 

uiteraard terugstorten naar rekening van de gemeente. 

Wij hopen vurig dat deze aanvraag wordt gehonoreerd waardoor LTC Zelhem kan bijdragen aan een 

nog actiever sportleven in Bronckhorst en als vereniging nog toekomstbestendiger wordt. 

Met vriendelijke groeten, 

Namens het bestuur van LTC Zelhem 

e on B a 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)


